
 

 

 

Assemblea General Ordinària 

26/03/2023 

 

ACTA 

Aprovació de l’acta anterior. 

Exposició de l’ordre del dia de l’assemblea en la que es parlarà de la Memòria realitzada, com a 

rendició de comptes del mandat, es farà cinc cèntims del programa que estem treballant i 

debatent a les jornades en procés, del calendari d’actes, aprovació de les comptes del comú 

2022 i entre altres, de l’aprovació de la llista electoral, encapçalada per la Laura Bergés. 

Comencem amb la memòria. 

Aquesta és una assemblea de final d’etapa, podríem posar en aquest document, de fet ho 

teníem al principi, el recull de totes les accions del mandat, però al ser una lectura feixuga, ho 

hem reduït bastant. De tot, si hem de resumir molt, destaquem la feina realitzada per aprovar 

els comptes, en els que vam fer una abstenció responsable. També la moció sobre el tema 

energètic, amb la proposta fotovoltaica a Serrallarga...en realitat, de totes les nostres 

propostes sembla que estem molt en la línia amb ERC, tot sembla bé, però després no fem res. 

Va haver una aprovació planejament pla de l’estació, en que vam treballar millores com són 

una major exigència ambiental, definir habitatge de protecció oficial de lloguer per a joves, 

millorar la permeabilitat entre Pardinyes i el Centre Històric, millores que vam pactar sense 

JuntsxCat i que permeten desbloquejar l’aprovació del Pla de l’Estació. La licitació sortirà el 

mes d abril i si cal faran un ple extraordinari, administrativament no és menor perquè és molt 

difícil llançar una licitació.  

Destaquem també del darrer trimestre, vam presentar moció per la contractació pública 

responsable, per a que la contractació pública i responsable sigui efectiva, atès que l’anterior 

mandat ja teníem una guia però no serveix de res sinó es fica a la pràctica, aplicar els criteris 

mitjançant eines, des de transició, perspectiva Lgtbiq, feminista... al ple se’ns va fer un 

reconeixement públic pel treballat, destaquem també el conveni amb el centre cívic del clot, a 

treballant amb ERC que es pugui ficar una partida real per al centre cívic del clot que no s havia 

concretat abans, en una partida pels estudis tècnics i reservar pel proper mandat una partida 

per això. Sorgeix fruit del treball de l’Elena amb la reorganització dels consells de barri que va 

donar entitat a la zona 15 del clot confluències, amb un consell cívic propi, mancat 

d’infraestructures, no té llocs d’esbarjo i és un a barri molt gran i molt desendreçat de la ciutat. 

El punt de calendari d’actes, ara comencem l’acceleració.  Sobre les jornades de debat de 

programa que estem fent, ens falten la de drets de demà, la de transició ecològica o model de 

ciutat dia 11 d’abril, totes a les 19h i el 27 d’abril la darrera, de Serveis Públics i Fiscalitat. És 

el final dels espais de debat de programa.  

Mentre, haurem d estructurar aquells temes que marquin debat i a principis de maig tenir, final 

d’abril, assemblea de pla d acció municipal/programa el dia 30 d’abril. Organitzar espais de 

debat per a portar a aprovació de l’assemblea el 30 d’abril. No fer una declaració d’intencions. 

https://comudelleida.cat/wp-content/uploads/2019-Informe-Maig-Octubre.pdf
https://comudelleida.cat/una-planta-fotovoltaica-a-serrallarga-per-abastir-una-comunitat-energetica-mixta/
https://comudelleida.cat/fem-possible-que-el-pla-de-lestacio-tiri-endavant-despres-dacordar-amb-erc-la-introduccio-de-nous-parametres/
https://comudelleida.cat/aprovada-per-unanimitat-la-nostra-mocio-per-la-contractacio-publica-responsable/
https://comudelleida.cat/aprovada-per-unanimitat-la-nostra-mocio-per-la-contractacio-publica-responsable/
https://comudelleida.cat/el-govern-accepta-la-nostra-proposta-per-dotar-el-barri-del-clot-de-les-granotes-dun-centre-civic/


 

Tenim 4 anys i la situació econòmica que hi ha i amb el pressupost q tenim, accions prioritàries, 

accions possibles, hi ha coses que no necessiten diners. 

Data important: 16 d’abril. Tothom de la llista que hi sigui i que porti dos persones més. La 

durada serà d’una horeta aprox, de 12h a 13h a la Plaça del Clot. 

Passarem un document amb totes les dates importants, actes Comú,  debats electorals... 

Estem tancant la revista i en quant estigui a impremta, repartirem unes 7.000 unitats, una 

taula itinerant (dos o tres persones rotació de quadrants) i repartiment durant tres setmanes, 

després farem una aturada de carrer i fins a finals d abril repartit revista, aturada i després de 

l’assemblea del 30 ja campanya electoral. De la revista ja repartim del 3 a finals d abril i del dia 

10 o 12 parades. 

Abans del dia 0, els 15 dies que endreçarem megafonia al carrer, repartiment revistes follets, 

quadrants voluntaris, materials de campanya, demanar els espais....  

Rular 15 dies de campanya amb cotxe del 12 al 26 de maig.  

Pensar els espais ja per les taules, ja que s’han de demanar els espais. 

Comissió específica de Sant Jordi. Per sant jordi comissió carol, laura i anna, dolorsPer a donar 

en alguna entitat llibres infantils. 

Programa: 

El programa electoral no serà en el mateix format que hem fet fins ara per a fugir de la idea de 

promesa i amb tota l experiència adquirida, fent partida pressupostària i traslladar-la al 

programa, amb diners assignats concrets. Tindrà promeses ideari...però que es pugin complir, 

fer possible complir les promeses amb els diners reals i això si que marca una línia. Com fer 

això, recollint tota l experiència, voluntat...a partir del buidatge dels consells, de les peticions 

del veïnat,  l experiència que tenim...tot això suma, afegint la idea d’obrir el programa i 

explicar-lo a les jornades, en un debat que comença amb una ponència d’expertesa, les 

propostes que tenim i un torn de participació, una experta en el tema que pugui aportar-nos i 

sumar, més el que parlem allà. De moment les taules fetes han sigut molt interessants, s ha 

concretat alguna cosa i queden tres encara. La idea és la intel·ligència col·lectiva com a base del 

programa. Cal concretar temes que generen debat, potser cultura o algun altre tema per a fer 

una reunió específica per a desenvolupar-lo més, i això és el que estarem treballant. 

Estaria bé fer alguna cosa per a joves, acta específic dins de programa. 

La tercera revista, de campanya és qui som i què proposem,  tindrà tot lo del programa. 

Sobre la valoració que fem de les jornades de moment, és que tenim aportacions súper 

interessants, desenvolupar els temes, han generat propostes i han fet reals propostes que nos 

tenim però la pena és que ha vingut poca gent, malgrat no era aquest l’objectiu, es tracta de 

reunions casi bé internes que obrim a la ciutadania. Encara que han vingut persones d’altres 

ideologies, àmbits i això és interessant, ponents destacades.... ens ajuda a sistematitzar les 

propostes, ens obliga a ordenar i a fer programa. És positiu...Que estigui a youtube, l’extracte 

de vídeos que extraiem...comunicativament també és positiu. Ha servit per a polir la 

comunicació de campanya i la imatge, per a tenir presència constant a xarxes carrers, cartells 

comú de Lleida, també té repercussió. 

 



 

Que estigui per Youtube està be per veure-la. 

Sobre programa no surt res gaire polèmic, si el tema trans o a la taula d’economia sobre les 

ajudes a empreses,  l’àmbit de cultura s’han d acabar de compartir propostes, si algú s’anima a 

resoldre grans temes de divergència que no tenim..., cal acabar d estructurar els temes no 

tractats a les jornades. D’altra banda la part de pressupostar tot és complicat, fer pressupostos 

de 4 anys. El que si que fem és model pam en pla accions però no súper pressuposts, blocs 

conceptuals, no acció per acció perquè per un costat, no tindrà més repercussió el fer-ho. Amb 

pressupostar per blocs, o fer propostes més de pressupost global, ja és una bona tasca. 

Primer, al·lusió a la taula d’economia, perquè la part d economia cal que els comercials sapiguin 

la nostra postura, etc, prioritats, percentatges de pressupost, però la gent li agrada veure 

números, mourem 2 milions d euros d aquí cap allà, un programa detallat no, però tenir l 

atreviment de posar números i al menys posar compromisos concrets si. Quantitats si. Entre 

això podrem fer tal cosa. 

Puntualitzem sobre la postura del comú amb els/les comerciants, atès si nosaltres no som qui 

defensa el comerç de barri, a veure qui el defensa, perquè recordem que vam trencar govern 

per estar en desacord en que el comerç marxi a centres comercials o Torre Salses. Si els 

comerciants no tenen clar això... si algú defensa els comerciants del carrer major som 

nosaltres. I en general, sobre economia, sí que tenim posicionament i des del principi: Aqualia, 

autobusos, etc tot ha estat economia. 

Situació econòmica de l’ajuntament ara: en aquest mandat ha hagut un tema del que ens hem 

queixat reiterativament, sobre l austercidi econòmic ja que no han caigut els  anells per a 

retallar diners per a tornar els diners als bancs. Vam tenir una reunió sobre la última 

modificació de crèdit perquè per un costat és positiu però  hem perdut també de fer moltes 

iniciatives, hi ha coses bones però també dolentes, ha d’haver un equilibri de contenció de 

despesa però despesa necessària.  Quantificar el que prioritzem. Nosaltres defensem un model 

i és contradictori amb l’econòmic existent: municipalització Eyssa, el gastat amb autobusos, 

important on fiques els diners i d’on els restes.  

Es comenta a l’assemblea el de tenir un parc públic d habitatge i s’ha de dotar de diners a 

l’EMAU. 

Sobre el Next Generation, primer estaria saber quines previsions d’ingressos, la gestió... 

vindran més paquets de Next Generation, un punt important sobre el next, no com a titular 

però quantificar també aquests diners, perquè és el que ha acabat de matar l’ajuntament.  

Segona revista la gent pugui entendre que s ha de fet molta feina als barris perquè hem tingut 

presència institucional, projectes institucionals han tirat perquè les persones han tirat dels 

projectes, descomunal, enre9...que continuem fent feina al carrer i reconèixer la feina que em 

fet. 

Marisa, el parc públic d’habitatge són molts diners que l ajuntament no té, a part d això, quina 

altre acció pot crear per crear vivenda:  

Per exemple, vendre 4 finques de l’empresa municipal que sumen més de 7 milions d euros i 

hem pogut comprar rehabilitació habitatge 300.000 euros. La política de lluita contra els 

habitatges buits hi ha capacitat de mobilitzar i la llei et permet, expropiació forçosa i multes i q 

no s’està fent....demà a la jornada de drets. 



 

Quin pla tenim pel carrer companyia, cairoles...etc?  

A centre històric hi ha varies intervencions, seguretat, treball comunitari al barri, polítiques d 

habitatge i de joventut per a tractar tot això. Vam comentar plans d ocupació també vinculats a 

tema agrícola banc de terres, etc...són temes q tenim en compte i que parlem a les taules i que 

si identifiquem punts, és a l’esborrany que tenim de les taules, compartir-lo i veure si veiem 

coses que faltin etc, identifiquem coses. Ara és el moment.  

Els resums trimestrals de l'any 2022 estan detallats a la web. A efectes legals es presentan a 

l'Assemblea per la seva aprovació . Desprès de comentar les diferents partides amb un saldo 

final de 24.160,67 € s'aprova per unanimitat.  

Consta en acta l’aprovació de la dimissió del Sr. David Amado, com a tresorer adjunt del Comú 

de Lleida. 

Recordem que caldrà un relleu del Joaquim quan acabi mandat. 

Hem parlat amb la gent i ja la tenim 7 suplents, pels cinc primer llocs ens vam veure amb 

dificultats per trobar dones i ara ens falten homes, hi ha molta disponibilitat de les dones per 

anar al darrera i no per anar al davant, reflexió per a fer. Falta que ens animem més a estar en 

primeres posicions. No hem pogut acabar de parlar amb tothom ens hagués agradat comentar 

més amb cadascú el nombre de la llista. Afegim aquí ara al J.M.P com a suplent i així acabem 

de tancar i aprovar la llista que ens faltava de suplents sense tenir que treure a ningú per 

percentatges.  

 

Cloenda. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


